
ZAKLJUČENA JE KVALITETNA RAZPRAVA O EKONOMSKIH STANARINAH

Samo en hišni svet proti
Dvajgetega marca je bila v Ljubljani zaUjučeiu^aviui razprava o po-

stopnem prehodu na ekonomske stanarine. Istega dne je predsedstvo
OK SZDL ocenilo potek in rezultate javnc razpnve v naši občini.
Ocena je bila nzsvesdfiva. >

Nad 350 zborov, okrog 90 pri-
pomb, razen enega hišnega sveta
soglasna podpora postopnemu
prehodu na ekonomske stana-
rine in do dogovorjenega zak-
ljučnega dne razprave kar 63 %
podpisanih pristopnic, so le ne-
kateri podatki o tej javni razpra-
vi. Še cela vrsta pa je drugih kva-
litet, kot npr. dejstvo, da so de-
lovni ljudje v delovnih organiza-
cijah širše spregovorili o stano-
vanjskem gospodarstvu in še zla-
sti o stanovanjskem dinarju, ki
ga združujejo, krajani v krajev-
nih skupnostih pa o organizira-
nosti ali bolje o nezadovoljivi or-
ganiziranosti stanovalcev.

Na podlagi teh ugotovitev je
predsedstvo sklenilo, da je 63
odstotkov podpisnikov pristop-
nic dovolj, da delegati skupščin

lahko sprejmejo odlok, ki bo ob-
vezoval vse, vendar je z aktiv-
nostjo treba nadaljevati do po-
polnega rezuKata, in to posebno
v delovnih organizacijah, za kar
sta zadolžena sindikat in stano-
vanjska skupnost. Krajevne kon-
ference SZDL pa so dolžne oce-
niti javno razpravo v svojih KS in
izdelali program opravil za zbolj-
šanje organiziranosti stanoval-
cev. Ta naloga sodi med pred-
nostne v letošnjih aktivnostih so-
ciaiistične zveze.

Predsedstvo je še zadolžilo
koordinacijski odbor, da še na-
prej spremlja uresničevanje ak-
cijskega programa za uresniče-
vanje samoupravnih družbeno-
gospodarskjh odnosov na po-
dročju stanovanjskega gospo-
darstva v Ljubljani, katerega del \

so tudi ekonomske stanarine, in
mu redno poroča.

S 1. aprilom je v IjuMjanskih
občinah za 24,4 % višja sUnari-
na. Ta se bo postopno poveče-
vala tako, da bo leta 1985 dose-

gla 3,24 odstotka revalorizirane
vrednosti stanovanja in bo vse-
bovala potrebna sredstva za
amortizacijo, vzdrževanje in
funkdonalne stroške.
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